

Відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 11 січня 2012 року № 10 «Про підвищення оплати праці працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери», розмір посадових окладів працівників галузі освіти, оплата праці яких здійснюється за тарифними розрядами Єдиної тарифної сітки, у 2012 році становитиме:

Тарифний розряд

Тарифний коефіцієнт

3

01.01.12

773 грн

3

01.04.12

794 грн

3

01.07.12

802 грн

3

01.09.12

807 грн

3

01.10.12

823 грн

3

01.12.12

839 грн

1

1

1073

1094

1102

1102

1118

1134

2

1,09

1078

1099

1107

1107

1123

1139

3

1,18

1088

1109

1117

1117

1133

1149

4

1,27

1098

1119

1127

1127

1143

1159

5

1,36

1108

1129

1137

1137

1153

1169

6

1,45

1121

1151

1163

1170

1193

1217

7

1,54

1190

1223

1235

1243

1267

1292

8

1,64

1268

1302

1315

1323

1350

1376

9

1,73

1337

1374

1387

1396

1424

1451

10

1,82

1407

1445

1460

1469

1498

1527

11

1,97

1523

1564

1580

1590

1621

1653

12

2,12

1639

1683

1700

1711

1745

1779

13

2,27

1755

1802

1821

1832

1868

1905

14

2,42

1871

1921

1941

1953

1992

2030

15

2,58

1994

2049

2069

2082

2123

2165

16

2,79

2157

2215

2238

2252

2296

2341

17

3

2319

2382

2406

2421

2469

2517

18

3,21

2481

2549

2574

2590

2642

2693

19

3,42

2644

2715

2743

2760

2815

2869

20

3,64

2814

2890

2919

2937

2996

3054

21

3,85

2976

3057

3088

3107

3169

3230

22

4,06

3138

3224

3256

3276

3341

3406

23

4,27

3301

3390

3425

3446

3514

3583

24

4,36

3370

3462

3497

3519

3588

3658

25

4,51

3486

3581

3617

3640

3712

3784

